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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2021/22:1117 Bristen på biomedicinska analytiker

Under pandemin har det blivit uppenbart hur viktiga biomedicinska analytiker 
är för hälso- och sjukvården. Det har även blivit uppenbart att det examineras 
för få. Detta då drygt hälften av studenterna på biomedicinska 
analytikerprogrammen avslutar sina studier. Biomedicinska analytiker är ett 
bristyrke, och det har under de senast 15 åren skett en ökning av platserna, 
vilket är en bra satsning men om studenterna inte utexamineras så måste det till 
andra åtgärder så att sjukvården kan säkra behovet av biomedicinska analytiker.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Lena Hallengren: 

 

Hur avser ministern att säkerställa att det finns tillräckligt med biomedicinska 
analytiker i framtiden? 

………………………………………

Ulrika Jörgensen (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-17
Besvaras senast
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